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简介 

在上周，学生和教职员工们社交上互相了解，并且学生们签署了学习承诺书。

之后，第一周的正式课程非常顺利地开始了。让我们一起看看发生了什么.... 

 

中学部 

 

来自 Valentine 老师的寄语 

欢迎回到法语课程！ 

很高兴在法语课上见到熟悉的学生，也欢迎新的面孔加入进来！ 

当我们开始新的一学年时，上周十年级的学生玩了一些破冰和记忆游戏——看

看他们在夏天是否忘记了一切...好消息是:他们没有！ 

我们今学年的目标是:在课堂上多讲法语，用更多的字典代替翻译工具。 

让我们一起努力吧！ 



 

 

 

 



 

 

 

 

大学预科文凭项目 

来自 Yolanda 老师的寄语 

In Chinese A classes this week, year 11 and year 12 students applied their 

communication, social and creative-thinking skills to make their own name cards. 

As well as brainstormed names for the Chinese A classroom, based on their 

understandings and learning experience of Chinese Language and Literature.  

在本周的中文 A 课程上，11 年级和 12 年级的学生运用他们的交流、社交和创造

性思维技能制作自己的名片。同时他们也根据自己中国语言文学》的理解和学习

经验，来集思广益地给中文 A 教室起名字。 

 

The teacher also joined in this activity by writing an article to interpret the 

name, which she created for the classroom. This article was used as a material for 

Year 12 students to inquire Paper 1 of Chinese Language and Literature. They 

were encouraged to write guided textual analysis and reflection after reading it. 

In the study of language and literature of Diploma Programme, students are 



 

 

expected to inquire into multiple kinds of texts, which are closely linked to our 

real life. This is a journey fulls of joys and challenges. Just enjoy it!  

老师也参加了这个活动，给这个教室起了名字，并且写了一篇文章来解释。该文

章作为 12 年级学生查询《中国语言文学》第一篇论文的材料。在学校老师的鼓

励下，学生在阅读后撰写指导性的文本分析和思考。在文凭课程的语言文学学习

中，学生需要探究与我们现实生活密切相关的多种文本。这是一段充满欢乐和挑

战的旅程。尽情享受吧！ 



 

 

 
 



 

 

 



 

 

 



 

 

 
 

 

 



 

 

 

 

 

来自 Josephine 老师的寄语 

In my DP Physics class this week we started exploring the two laws in the electric 

field. 1) The law of charge , and 2) The law of conservation.  Students 

participated in various experiments to better understand the underlying concepts. 

在我这周的 DP 物理课上，我们开始探索电场中的两个定律。1)电荷定律，2)守

恒定律。学生们参加了各种实验，以更好地理解基本概念。 



 

 

 
 

 

 



 

 

 

 

 

 

 



 

 

 
 

 

 



 

 

宿舍部 

来自 Nina 老师的寄语 

Starting from this semester - each Monday 16:15----17:15, Ms. Jennifer helps the 

boarders with English tuition, The kids are enjoying it and at around18:30-----

19:30 the kids will have a soccer lesson,Mr.Grant handles this time,The kids are 

doing a great job. 

从这学期开始——每周一 16:15 - 17:15，Jennifer 老师帮助寄宿生补习英语，

孩子们很喜欢，大约 18:30 - 19:30，孩子们会上足球课，Grant先生会在这段时

间给孩子们上课，孩子们做得很好。 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

总结 

We wish the whole UISZ community and all parents a wonderful weekend.  Relax 

and recharge - we will see all students back on campus on Monday morning for more 

amazing activities! 

我们祝愿整个 UISZ 社区和所有家长周末愉快。放松和充足电-我们将在周一早

上看到所有学生回到校园，进行更多令人惊叹的活动！ 

 

Warmest wishes,  

致以诚挚的问候！ 增城誉德莱国际学校走读寄宿制学校 

UISZ School & Boarding Community 


